
Allerød Håndboldklub 
Bestyrelsesmøde 24. februar 2025 
Deltagere: Jacob, Ramus, Stig. Deltagelse af Kenn. 

 

Information 

• Sæsonfordeling: Ingen afklaring. AHK har deltaget i møder i Lillerødhallerne og Engholmhallen. Lige nu ser det 

ud til, at vi får tildelt 36,5 timer + måske 2 timer i Blovstrød om lørdagen. Det giver 38,5 timer ud af de 48 timer, 

som AHK skal have tildelt. Det er stærkt utilfredsstillende, at en begrænset kapacitet ikke fordeles lige mellem 

foreningerne, men det ser vi desværre hvert år. 

• Action efter info om ny sæsonfordeling: Booking af resttider Ravnsholt/Blovstrød mandage og onsdage 

prioriteret Blovstrød. Og dialog med Gymnasiet om deres hal mandage/onsdage. 

Generalforsamling 

• 27. marts klokken 19.00 

• Holdsport som arrangement og på Facebook som offentliggørelse 

• Flyers til uddeling til forældrene, fysisk fremmøde lørdag. 

• Gøre det mere spiseligt at melde sig til bestyrelsen og til frivilligt arbejde. Og understrege konsekvenserne af 

manglende frivillighed. Stig håndterer kommunikationen. 

• Regnskab sender Kenn til Stig og deler med bestyrelsen 

• Stig udarbejder budget ud fra regnskab 

Forslag 

• Beslutning: Klubben yder ikke længere personligt tøj til spillere grundet undgåelse af kontingentstigning, 

manglende frivillige til sponsorarbejde og 2024-overgangen til nyt design, der var en engangsaktivitet, hvor 

forældre ikke skulle have påført en ekstra udgift. 

• Kontingentændringer: Det vurderes, hvordan AHK’s kontingent ligger i forhold til naboklubber, og bestyrelsen 

kommer til at indstille til forhøjelser af kontingenter i forlængelse heraf. 

• Rasmus undersøger muligheder for honorering af ungdomstrænere og rundsender information. 

• Forslag til ændret trænerhonorering: Max to cheftrænere med honorering pr. hold + en stor trænerafslutning 

for alle. Dette forslag tages på trænermøde før endelig beslutning. 

Trænere til kommende sæson 

• Jacob og Kenn har dialogen med trænere, og generelt ser det ud til, at der er trænere til den kommende sæson. 

Der er 1-2 manglende afklaringer, som søges belyst. 

Næste møde 

• Næste møde bliver det konstituerende møde efter generalforsamlingen. Tidspunktet aftales med den 

kommende bestyrelse ifm. generalforsamlingen. 

 


